
2024 

Protokoll fört vid styrelsemöte torsdag den 4 januari kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström, Martin Adelgren Thorén, Margareta 

Höglund, Rolf Jonsson, Agneta Gidmark.   

Adjungerad:  

Förhindrad att närvara: Pether Öhlén och Gunnel Crona. 

§ 109  Torbjörn öppnande mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 110  Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 111  Dagordningen fastställdes. 

§ 112  Som justeringsperson valdes Agneta.  

§ 113  Föregående mötesprotokoll lästes igenom godkändes och lades till handlingarna. 

§ 114  Lena gick igenom klubbens ekonomi som visar på ett minusresultat på 49 376,79. Förklaras 

bl.a. av ökade verksamhetskostnader under punkterna 4010 - 4017 i resultatrapporten. 

Elkostnaderna har ökat liksom kostnaderna för bortforsling av snö. Klubbens intäkter har också 

minskat bla genom färre kurser och tävlingar.  

För att åtgärda minusresultatet diskuterades klubbens kursverksamhet, som är den viktigaste 

inkomstkällan. Styrelsen resonerade om att: 

1) öka antalet kurser samt att kurserna skall vara betalda vid kursstart.  

2) vid valp- och allmänlydnadskurser, öka deltagarantalet till åtta istället för sex, men att kursavgiften 

fortsättningsvis är 950 kr.  

3) vid specialkurser såsom tävlingsinriktad lydnad, personsök, spår, specialsök, höjs kursavgiften till 

1500 kr men fortsättningsvis med sex deltagare.  

4) gärna komma med egna idéer, tex helgkurser av något slag. 

Reseersättningarna som tidigare utgick till alla instruktörer som hade mer än en mil till klubben för 

att hålla kurs, tas bort. Likaså tas reseersättningar bort vid utbildningar. Klubben betalar alltså 

utbildningskostnaden, men man får själv stå för resekostnaden. 

Alla inkomna fakturor är betalda. 

Beslutades att fastställa klubbens årsresultat. 



§ 115  Inkomna skrivelser. SBK angående problem vid inrapportering av klubbens verksamheter. Ny 

länk kommer att skickas. 

 

§ 116  Sektorernas rapporter: 

Rally: Eventuellt kommer det att hållas en tävling i Nordvik i februari. 

Agility, tävling, mental, tjänstehund, hus, kök, anläggning: Inget att rapportera. 

Ungdom: Klubben har betalat ungdomarnas aktiviteter i Klass Arena. 

§ 117  Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. Beslutades att skriva serviceavtal med Nylunds lås. 

§ 118  Instruktörsmöte (kvarstående punkt från förra mötet övriga frågor).  Beslutades att Gunilla 

kallar samtliga instruktörer till möte den 27/1 kl. 10.00 på klubben för att gå igenom det som 

diskuterades på styrelsemötet under § 114 ekonomi. 

§ 119  Övriga frågor. ”Boka Mera” (Gunilla). Det har hänt att man glömt att boka av träningstid i 

”Boka Mera” därför beslutades att om ingen dyker upp inom 15 min från bokad tid, är det fritt för 

annan att ta tiden. 

§ 120  Datum för nästa styrelsemöte beslutades till lördag den 3 februari kl. 12.00.  

§ 121  Torbjörn avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

 

 

Torbjörn Eriksson  Gunilla Nilsson Agneta Gidmark 

Ordförande   Sekreterare  Justerare 

 


